
 

 

 

Art. 43 vragen “Verhuizing BieZefke naar Odasingel 86” 
 

Aan het College van Burgemeester en Wethouders, Gemeente Sittard-Geleen.  

Postbus 18  

6130 AA Sittard 

Sittard-Geleen d.d. 05-07-2024  
 
Geachte College,  
 
onlangs ontvingen wij een schrijven dat circa 1300 bewoners rondom het gebied Odasingel te 
Sittard een schrijven op 1 juli 2024 hebben ontvangen, dat per 1 januari 2025 de 
inloopvoorziening BieZefke verplaatst zal worden naar Odasingel 86 te Sittard.   
 

1. Is het college op de hoogte van de tijdelijke verplaatsing President Kennedysingel 
naar de Odasingel 86 te Sittard? 

 
BieZefke is een aparte doelgroep welke ook aandacht vraagt in onze Stad Sittard-Geleen. 
Vaak zitten hier mensen bij met een bepaalde problematiek, door bepaalde omstandigheden 
in terecht gekomen en ook vaak door onvoorziene omstandigheden. Een kwetsbare 
doelgroep die je niet zonder te blikken of blozen zo maar ergens kunt neerzetten. Uiteraard 
spreekt de Stadspartij Sittard-Geleen haar waardering uit voor de vrijwilligers van deze 
organisatie, laat daar geen misverstand over zijn.  
 

2. Is het college eens met bovenstaande stelling?  
 

3. Zo neen, waarom niet? 
 

4. Zo ja, waarom wordt nu specifiek voor deze nieuwe locatie gekozen?  
 

5. Wie is eigenaar van het mogelijke nieuwe inloophuis per 01-01-2025?  
 

 
 
 
 
 
 



 

 

 
Dit soort verplaatsingen hebben in het verleden al meer voor verontwaardiging gezorgd in 
Sittard-Geleen.  
 

6. Is het college daarvan op de hoogte?  
 

7. Kan het college een samenvatting aanleveren van incidenten die de afgelopen jaren 
(2020 t/m heden) hebben plaatsgevonden in en rondom BieZefke?  
 

8. Welke acties heeft het college ondernomen om incidenten aan te pakken?  
 

 
Als Stadspartij Sittard-Geleen stellen wij ons de vraag waarom een dergelijke gevoelige 
verplaatsing niet in de gemeenteraad besproken wordt. Raadsleden zijn de aanspreekpunten 
van de wijken in onze stad en dienen o.i. meegenomen te worden in dergelijke besluiten. 
Vaak zien we cases in de gemeenteraad langskomen, waarvan ook wij denken moet dit via de 
gemeenteraad? Maar dit is echt nu zo’n case en gevoelig onderwerp welke volgens de 
Stadspartij Sittard-Geleen via de Gemeenteraad zou moeten gaan en niet via een “briefje aan 
(verontruste) bewoners”.  Dit college heeft vanaf haar “aanstelling” de mond vol van 
participatie, maar ook in deze eenzijdige besluitvorming slaat men helaas volledig de plank 
mis.  
 
U noemt zelfs in Uw eigen brief “invloed op Uw leefomgeving”, maar dat toetst U na 
besluitvorming, heel apart!  
 

9. Waarom legt het college dit besluit niet eerst neer bij de Gemeenteraad, zodat ook 
daar de gevoelens (en afspiegeling) van inwoners getoetst kunnen worden?  

 
De omliggende bewoners worden in kennis gesteld middels een brief van 1 juli 2024 voor een 
inloopbijeenkomst op 10 juli a.s. 19.00 uur bij de Odasingel 90 te Sittard.  De Stadspartij 
Sittard-Geleen vindt deze datum totaal ongepast en respectloos naar inwoners, zeer zeker in 
een periode dat het Zuiden des lands start met de vakantie. Daarnaast gaat het college en de 
Gemeenteraad ook in zomerreces! Voor de Stadspartij Sittard-Geleen een signaal dat het 
college bijeenkomsten organiseert, waarop zo weinig mogelijk reactie/respons zal komen?  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

10. Waarom kiest het college uitgerekend voor een datum in de vakantieperiode?  
 
Rondom de nieuwe locatie wonen heel veel, met respect, oudere doelgroepen, een 2-tal 
KBO-verenigingen en andere verenigingen/instanties!  Daarnaast is er ook een 
uitgaanscentrum Volt nabij gevestigd in de nabijheid. Gezien de doelgroepen in dit gebied 
voor de Stadspartij Sittard-Geleen is deze locatie onbespreekbaar. Naast een drukke 
Odasingel breed geen goede keuze in onze ogen. In Uw brief vermeldt U ook iets over 
“enige” hinder!  
 

11. Is de samenstelling bewoners van de huidige appartementen, overige wijkbewoners, 
bewoners flats, Volt-bezoekers en verenigingen in deze eenzijdige besluitvorming 
meegenomen?   

 
12. Welke hinder verwacht U in-en rondom het nieuwe inloophuis alvorens BieZefke op 1 

januari 2025 gerealiseerd is? 
 

13. Welke extra acties zal het college ondernemen vanaf 01-01-2025, zodat de 
wijkbewoners het veilige gevoel blijven behouden?   
 

De Stadspartij Sittard-Geleen is van mening dat het college naar andere locaties zou moeten 
kijken in Sittard-Geleen.  
 

14. Is het college bereid om alsnog naar andere locaties te kijken, zodat eventueel 
toekomstige overlast en angstgevoelens bij de huidige bewoners en eerder 
genoemde doelgroepen weggehaald kunnen worden?  

 
De Stadspartij Sittard-Geleen verzoekt om beantwoording van de gestelde vragen binnen de 

gestelde termijn.   

Met vriendelijke groet, 

Wil Paauwe 

(Fractievoorzitter) Raadslid Stadspartij Sittard-Geleen  

 

Ton Raven 

Raadslid Stadspartij Sittard-Geleen   

 

Jos Coumans 

Raadslid Stadspartij Sittard-Geleen  

 

Colin Klingestijn 

Burgerlid Stadspartij Sittard-Geleen  

 

Leny Weermann-Schepers 

Burgerlid Stadspartij Sittard-Geleen  



 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


